



August 3, 2018

Dear Ms. Mallard, Ms. Dewhirst, Ms. Atkinson and Ms. Mazerolle;

First let me apologize for the time it has taken me to respond to your letter dated March 15, 2018, requesting that the New Brunswick Teachers' Federation considers representing the members of your professional association.

All aspects of your request for representation by the NBTF have been discussed and reviewed by our retained legal counsel, professional staff and Executive Committee in order to determine the scope and potential impact on the Federation.

On May 12, 2018, at the regular meeting of our Executive Committee, it was unanimously voted that we are not in a position to represent your members. It was also felt that a request of this nature would more than likely be refuted by the New Brunswick Labour and Employment Board based on case law, even if unopposed by your union representatives.

We are hopeful that you were able to make significant gains during the most recent round of collective bargaining to address your ongoing concerns.

Sincerely,

Kerry L Leopkey  
Executive Director

Le vendredi 3 août 2018

Chères Mesdames,

Permettez-moi d'abord de m'excuser pour le temps écoulé depuis la réception de votre lettre le 15 mars 2018 dans laquelle vous souhaitiez que la Fédération considère représenter les membres de votre association professionnelle.

Toutes les facettes de votre demande de représentation par la FENB ont été examinées et discutées avec notre cabinet d'avocats, avec le personnel cadre et le bureau de direction de la FENB, dans cet ordre, afin de déterminer la portée et les effets possibles sur la Fédération.

Le 12 mai dernier, lors d'une rencontre régulière avec le bureau de direction de la FENB, il fût voté à l'unanimité que nous ne sommes pas en mesure de représenter vos membres. De plus, nous croyons que, d'après la jurisprudence, une telle demande serait rejetée par la Commission du Travail et de l'Emploi du Nouveau-Brunswick même si elle n'était pas contestée par les représentantes de votre syndicat.

Nous espérons toutefois que vous avez obtenu des gains significatifs lors de la dernière ronde de négociations pour répondre à vos préoccupations.

Cordialement,

Kerry L Leopkey  
Directeur général

